

Maryknoll Fathers' School
A Talk about Further Studies for F.6

9 October 2017

Dear Parent/Guardian,

To enhance F.6 students' understanding of further studies, our school organize a talk in which our teacher, a social worker from Friends of Scouting (童軍知友社) and a representative from Tung Wah College will speak. Students have to attend the parts by our teacher and the social worker, and can choose to attend the part by Tung Wah College. The details are as follows:

Date: 18 Oct 2017 (Wednesday)

Venue: School Hall

Part I (1345 – 1640, Compulsory): Pathways after graduation and operation of JUPAS system

Part II (1640 – 1730, Optional): Admission talk about Tung Wah College's Degree programme

For enquiries or special requests, please contact Mr. So Cheong Wa at telephone number 27775117 or by writing. Please complete the e-notice by **13 October 2017**. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang Lobo
Principal

scw

-----✂-----

Reply Slip

Dear Principal,

I have noted the letter dated 9 October 2017 regarding the Talk for F.6. I understand that my child must attend Part I (1345-1640) of the event. In addition, I (* put a ✓ as appropriate)

give my consent for my child to join Part II (1640 – 1730) by Tung Wah College after attending the compulsory Part I

do not give my consent for my child to join Part II (1640 – 1730) by Tung Wah College after attending the compulsory Part I

Name of student: _____ Class & No.: _____

Signature of parent/guardian: _____ Name of parent/guardian: _____

Date: _____

瑪利諾神父教會學校

中六升學講座

敬啟者：為加強中六同學對升學面試的了解，本校舉辦升學講座，當中有本校老師、童軍知友社升學社工及東華學院的代表，向同學講解。同學必須參與本校老師與童軍知友社升學社工的部份，並選擇參與東華學院部份與否。詳情如下：

日期：2017年10月18日(星期三)

地點：學校禮堂

第一部份(1345-1640，同學必須參與)：畢業後多元出路及大學聯招系統(JUPAS)的操作

第二部份(1640 – 1730，同學可選擇是否參與)：東華學院學士學位課程

如有查詢或有特別要求，可致電蘇昌華老師（電話：27775117）或以家長信聯絡。請於10月13日或前填妥電子通告的回條。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一七年十月九日

SCW

----- ✂ -----

回 條

敬覆者：本人知悉二零一七年十月九日發出「中六升學講座」的通告內容。本人明白敝子弟必須出席第一部份(1345-1640)，並且(請在恰當的 打上✓)

在敝子弟完成必須出席的第一部份 (1345-1640)後，同意敝子弟參加第二部份 (1640 – 1730) 的東華學院講座

在敝子弟完成必須出席的第一部份 (1345-1640)後，不同意敝子弟參加第二部份 (1640 – 1730) 的東華學院講座

學生姓名：_____ 班別及學號：_____

家長簽署：_____ 家長姓名：_____

日期：_____